
Kleivane skole - FAU møte 
Referat 

 

 

Dag 06.02.2023   

Tid Kl.19.00-21.15   

Hvor Møterom 3   

 

Trinn Navn Verv mailadresse 

1 Ingvild Feed  Ingvild@ingvildfeed.no 

2 Inesa Grigaite-

Spuciene 

Kasserer inesajuv@gmail.com 

3 Olav Nilsen  nilsenolav@hotmail.com 

4 Espen Daaland  Espen.daaland@lyse.net 

5 Birte Tjelhovd Nestleder Birte.iden.tjelhovd@sandnes.kommune.no 

6 Helene 

Barkved 

FAU leder helene.barkved@gmail.com  

7 Eva-Tone 

Breivik 

Sekretær evatoneb@hotmail.com 

SFO Vegard 

Aamodt 

 Vegard.aamodt@gmail.com 

Til 

stede 

Ingvild Feed, 

Inesa Grigaite-

Spuciene, 

Espen 

Daaland, Birte 

Tjelhovd, 

Helene 

Barkved, Eva-

Tone Breivik, 

Vegard 

Aamodt. 

  

Ikke 

møtt 

Olav Nilsen   

Sakliste  Ansvarlig 

1 

 

 

 

Informasjon fra rektor 

Hovedutlysning for lærere til 

neste skoleår ligger ute nå. Det er 

mange som søker seg til Kleivane 

skole. 

Berit og Birte har vært i møte 

med blant annet skolesjefen, 

Politiet og Barne- og 

familieenheten angående saken 

Berit 

mailto:nilsenolav@hotmail.com
mailto:helene.barkved@gmail.com
mailto:evatoneb@hotmail.com
mailto:Vegard.aamodt@gmail.com


om lokkemannen. 

Foreldreundersøkelsen: 

73,4 prosent svar. Det er rektor 

veldig fornøyd med. Det er også 

gjennomgående veldig gode 

resultat. Noe variasjon mellom 

trinnene. Alle trinn har valgt ut et 

par punkt som de de skal jobbe 

videre med. Det ser ut til at det er 

høye tall i forhold til resten av 

Sandnes kommune. 

Rektor vil legge ut mer 

informasjon om resultatene fra 

foreldreundersøkelsen på skolens 

hjemmeside etter hvert. 

Rektor minner igjen om at 

droppsonen utenfor skolen ikke 

skal brukes til å parkere. Ikke gå 

ut av bilen når en står her. Det 

skal kun brukes til å sette av 

elever. Dette pga sikkerhet. Hun 

vil sende ut en ny påminnelse om 

dette. 

Svømming på fjerde trinn. Dette 

trinnet har mistet veldig mye 

svømming pga vedlikehold i 

Austrått svømmehall. Ekstra 

sårbart på dette trinnet, da det er 

kompetansemål. Denne 

problemstillingen tas videre i SU. 
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Barn og unges oppvekstmiljø i 

bydelen vår 

Det har kommet en invitasjon fra 

rektor og FAU ved Øygard 

ungdomsskole om et møte. «Barn 

og unges oppvekstmiljø i bydelen 

vår. Torsdag 23. februar kl 18 på 

Øygard ungdomsskole. De ønsker 

at rektorene, pluss to medlemmer 

Berit, Helene, Eva-Tone 



fra hvert FAU som sogner til 

Øygard ungdomsskole deltar 

(Aspervika, Hana, Sviland, Iglemyr 

og Kleivane). 

Agenda: 

1. Espen Nielsen, rektor ved 

Øygard ungdomsskole, 

presenterer skolens 

observasjoner og tanker 

rundt barn og unges 

oppvekstmiljø i bydelen. 

2. Det gis rom for innspill 

fra andre aktører i bydelen 

(natteravnen, kirken, 

skolene, 

foreldrerepresentantene og 

politikerne) 

3. Idè-dugnad: Hva kan vi 

gjøre for å få økt 

engasjement rundt 

oppvekstmiljøet i 

bydelen? Skal vi våge å 

sette oss mål om å gjøre 

bydelen vår til den beste 

bydelen å vokse opp i?    

 

Helene og Eva-Tone deltar på 

dette møtet fra FAU. 
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Julefesten 

Oppsummering og evaluering 

Veldig godt gjennomført julefest. 

Det var kaldt og nydelig 

vintervær, og god julestemning. 

FAU har fått veldig mange 

positive tilbakemeldinger.  

Det var mange besøkende, både 

barn og voksne. 

Det var stor trengsel rundt 

julenissen. Kanskje det burde 

 



 

 

 

 

 

vært løst på en annen måte? 

Køsystem? 

Hele skolegården var planlagt 

mørklagt. Det ble kanskje litt vel 

mørkt noen steder, for eksempel 

rundt der det ble utdelt kaffe, 

toddy og kakemenn. 

Det er et håp om at 

flaggstanglysene kan henge 

lenger senere år. Flere 

tilbakemeldinger om at det var 

synd at de ble tatt ned. Da må 

skolen ta ansvar for 

flaggstanglysene. FAU ønsker 

ikke å ta ansvar for at de henger 

lengre. 

Et tips til neste år er at koret kan 

stå i en trapp. Og at elevene 

utfordres til julebakst som kan 

deles ut (i mat og helse?).  

Ellers har Mesterbakeren sagt seg 

villige til å bistå også senere ved 

behov. 

Både tidsplan og varighet funket 

greit, og kan brukes igjen. 

 

4 Orienteringssak 

Samarbeid hjem - skole 

Ingvild har fått tilbakemelding fra 

foreldre på 1. trinn. om 

informasjonsflyten som kunne 

vært bedre. 

FAU etterlyser en mal, slik at 

informasjonsflyten kan bli likere 

på alle trinn. 

 

 

Ingvild 



5 Eventuelt 

Ingen eventueltsaker 

 

 

 

 

 

 

 


